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Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Elisabeth Landström 

Justerare: 

 

 

 

______________________                            _____________________________ 

Birgit Grahn                                   Per Westberg  

   

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet 

öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. En övrig fråga anmäldes under § 8. 

 

§3 Anmälan av protokollsjustering 

Rättelse i föregående protokoll om att Koppargårdens möten inte tituleras förtroenderåd utan 

anhörigråd. Därefter godkändes protokollet och lades till handlingarna. 
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§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Ledamöterna Birgit Grahn och Per Westberg utsågs att justera dagens protokoll den 12 april 

2011 kl. 13.30. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden  

Hässelgården 

Birgit Grahn meddelade att Hässelgårdens förtroenderåd sammanträdde den 8 april 2011. 

Ålderdomshemmet är nu tömt på boende som har flyttat till andra boenden i och med 

valfriheten. Det har varit mycket arbete med flytten men det har gått bra. Tio stycken av de 

senast anställda vårdbiträdena har beretts arbete inom hemtjänsten. Förvaltningens målsättning 

är att ingen personal ska bli övertalig samt att personalkontinuiteten för de boende bibehålls i 

största möjligaste mån. 

I nuläget bor det 59 personer kvar på gruppboendena på C-huset och av dem ska 45 stycken 

sedan flyttas över till A-huset, när det står färdigt till hösten 2011. Informationsmöte har 

hållits för boende och anhöriga för information om flytten. 

Birgit Gran informerar om utbudet av aktiviteter på Hässelgården som finns anslagna på alla 

avdelningar och är utformade på ett tilltalande sätt. Affischerna delges pensionärsrådet vid 

sammanträdet. 

 

Skolörten 

Kerstin Johansson var frånvarande vid dagens sammanträde. 

 

Koppargården 

Gun-Marie Gunnars hade inget att rapportera. Anhörigrådet på Koppargården kommer att 

sammanträda i mitten av maj 2011. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 22 mars 2011 

Ärende 10. Månadsrapport mars 2011. 

Ärendet utsändes senare. Pensionärsrådet har tagit del av ärendet genom muntlig information 

från Annica Dominius om det tuffa ekonomiska läget för hela stadsdelen. 

 

Ärende 11. Underlag för budget 2012 med inriktning 2013 och 2014 Hässelby-Vällingby 

stadsdelsnämnd. 

Pensionärsrådet konstaterar att frågan om behovet av  trygghetsboende enligt förvaltningen 

kommer att öka. Ombyggnationen av servicehusen till trygghetsboende är en 

kostnadskrävande åtgärd enligt Micasa. Pensionärsrådet har vid åtskilliga tillfällen påtalat att 

servicehuset Skolörten bör bevaras som servicehus.  Pensionärsrådet kräver i samband med 

ärendet ”underlag för budget 2012…” att servicehuset Skolörten bevaras som servicehus samt 

att samtliga lägenheter omedelbart hyrs ut. 

Pensionärsrådet oroas av den anledningen att det blir pensionärernas ekonomi som kommer att 

styra vilka som flyttar in. 

 

Pensionärsrådet ställer sig bakom kravet på att ersättningssystemet inom hemtjänsten 

omedelbart utreds. Där målet måste vara att tilldelad tid ska vara lika med utförd tid hos 

brukaren. 
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Slutligen konstaterar pensionärsrådet att ett flertal verksamhetsområden dras med problem. 

 

Ärende 12. Koppargården – Kvalitetsuppföljning av den kommunala hälso- och sjukvården 

2010. 

Pensionärsrådet anser att sluttiderna i åtgärdsplanen bör preciseras bättre.  Slutdatum måste 

finnas och stå i protokollet. 

 

Ärende 13. Hässelgårdens och Skolörtens vård- och omsorgsboende – 

patientsäkerhetsberättelse 2010. 

Pensionärsrådet har diskuterat ärendet och tagit del. 

 

Ärende 14. Programsamråd för Grimsta 1:2 samt Råcksta 1:21, förslag till nya bostäder vid 

Råckstavägen, inom stadsdelen Råcksta. 

Pensionärsrådet avstyrker att området bebyggs utan vill att det bevaras som grönområde. De 

omsorgslägenheter som förvaltningen planerar bör kunna inrymmas i Vällingby parkområdet. 

Pensionärsrådet ställer sig därmed bakom förvaltningens yttrande om att bevara grönområden. 

 

Ärende 15. Uppdragslista. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 16. Anmälan beslut tagna i delegation. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 17. IT-kostnader. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 18. Om lag (1990:52) med särskilda bestämmelser om vård av unga (LVU). 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 19. Anmälan beslut från Skolinspektionen. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

S 4. Hässelgårdens vård- och omsorgsboende- Anmälan om allvarligt missförhållande enligt 

Lex Sarah (SoL 14 kap 2§) 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

S5. Tallbackens äldreboende- Anmälan om allvarligt missförhållande enligt Lex Sarah (SoL 

14 kap 2§) 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 7 Övrig information från äldreomsorgen. 

Annica Dominius informerar om att äldrenämnden fattat beslut om en parboendegaranti. 

Beslutet innebär att partner utan omvårdnadsbehov också ska beredas plats på vård- och 

omsorgsboende om så önskas. Demensboende omfattas dock inte av den nya bestämmelsen. 
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Biståndsbeslutet fattas utifrån 4 kap 2§ i SoL. Möjlighet ska finnas att bo i samma lägenhet 

eller inom samma boende utifrån önskemål. Inom förvaltningen finns fyra större lägenheter 

avsedda för makepar. Medflyttande partner har rätt att provbo i tre månader. Om den friska av 

paret behöver hjälp kan denne ansöka om hemtjänstinsatser som utförs av 

omvårdnadspersonalen. Diskussioner förs om att denne också ska kunna få hjälp med 

sjukvårdsinsatser från boendet. I hyreskontraktet för den friska partnern skrivs en klausul in 

om att denne inte har besittningsrätt på lägenheten vid partnerns frånfälle. Förvaltningen har 

dock skyldighet att anskaffa partnern nytt uppehälle genom exempelvis servicehuslägenhet 

eller förtursansökan till seniorboende.  

 

Ny avdelningschef för stadsmiljö/teknik är Mats Carinder som efterträder Sven-Göran 

Södergren som gått i pension. Mats kommer att bjudas in till pensionärsrådet framöver för att 

presentera sig. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Pensionärsrådet önskar förtydligande av avgifter inom äldreomsorgen gällande serviceinsatser, 

vilket besvaras. 

  

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade sammanträdet avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 9 maj 2011 klockan 10.00–12.00 i 

lokal Markelius. Klockan 09.00-10.00 står lokalen till förfogande för rådets enskilda 

överläggning 

 

 

 


